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25. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 20. 06. 2022 

 

 

 

Krucovčin: 

Mám jeden podnet od občana, ktorý sa informuje, alebo chce vedieť o zastávke pri 

potravinách Andorko, ktorá tam momentálne nie je a je tam nejaký štrk rozsypaný. 

 

 

Mgr. Sovák: 

Zastávka, bola pod ňou porucha. Vodári, je to na ich sieti, čiže museli sme to odstrániť, aby 

sme to opravili. Tá dlažba sa dá do poriadku a budeme s nimi rokovať, aby tú zastávku mohli 

dať naspäť, lebo oni to tam nechcú, kvôli tomu, že majú tam svoj vodovod, siete, ale budeme 

rokovať, aby sa dala naspäť, poprípade hľadať iné riešenie.  

 

Krucovčin: 

A zároveň, aj o tú zastávku, ktorá je pri stračej nôžke, ale tu sme sa už o tom bavili.  

 

Mgr. Sovák: 

Toto už je v štádiu riešenia, čiže v najbližších dňoch sa uskutoční realizácia. 

 

PhDr. Čižmár: 

Treba len to zosumarizovať tak, že ako už bolo povedané, zastávke pri potravinách Andorko, 

bola miestom, ktoré bolo vytýčené práve na tento účel, ale potom čo sa odohrala porucha, tak 

už vodári pristupujú opatrne k ďalším krokom samosprávy, aby tam mohla vyrásť podobná 

zastávka, ako tomu bolo v minulosti a čo sa týka zastávky pri stračej nôžke, tak tam sme boli 

limitovaní aj autorskými právami. Takže preto bolo potrebné dotiahnuť veci autormi projektu, 

čiže s pôvodnými projektantmi a následne, toto už je vec samosprávy, môžeme v týchto 

dňoch spúšťať opravu tohto objektu.   

 

 

 

 

 

 

 

 


